

URGENT

In an armed robbery of persons leaving Geneva airport on 28 of February 2024, a large quantity of jewellery, gemstones and diamond jewellery were stolen.

A reward of up to \$1 000 000 pro rata is offered to the first person who provides information which leads to recovery of the goods¹.

Offer subject to certain conditions.

Persons with *specific* information should contact the Geneva police :

brb.groupe2@police.ge.ch or + 41 22 427 94 50

URGENT

Suite au brigandage de personnes quittant l'aéroport de Genève le 28 février 2024, des bijoux et un grand nombre des pierres précieuses, y compris des diamants ont été volés.

Une **récompense de \$1 000 000** pro rata est offerte à la première personne qui fournira des informations permettant de retrouver la marchandise².

Cette offre est soumise à certaines conditions

Les personnes ayant des informations *utiles* peuvent contacter la police genevoise : brb.groupe2@police.ge.ch or + 41 22 427 94 50

¹ This offer comes from the owner of the jewellery and not from the law firm.

² Cette offre provient du propriétaire des bijoux et non de l'Etude d'avocats.